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Varování před bouřkami jsou stále častěj-
ší. Ne vždy se naštěstí naplní. Bohužel ve 
středu 19. června se varování naplnilo. Sil-
né bouřky s  kroupami a  intenzivním vět-
rem dorazily během středečního večera 
na Moravu a Slezsko. Zasaženy byly mno-
hé oblasti, hasiči zasahovali celkem u 844 
událostí. Živel napáchal mnoho škod. Ne-
vyhnul se ani Michálkovicím.

I zde bylo možno zaznamenat několik de-
sítek vyvrácených či polámaných stromů, 
jimi způsobené škody na majetku obča-
nů, ale i strhané dráty. Profesionální i dob-
rovolní hasiči zasahovali hned v  nočních 
hodinách a pokračovali i v dalších dnech 
s  odstraňováním stromů spadaných na 
cesty či polámaných větví přinášejících 
riziko občanům. V  brzkých ranních hodi-
nách se do práce zapojili v  rámci svých 
možností i pracovníci obecní „údržbářské 
čety“. „Chtěl bych jak profíkům, tak dob-
rovolným hasičům i  pracovníkům údržby 
moc poděkovat za jejich nasazení v  od-
straňování škod po vichřici,“ kvitoval na-
sazení složek michálkovický starosta Ing. 
Martin Juroška, Ph.D.

Dodávka elektřiny byla v  nemalé části 
obce obnovena hned v  následujícím dni 
odpoledne, avšak nemálo občanů zůstalo 
bez elektřiny, popř. jen s omezenou dodáv-
kou, která  nebyla dostatečná k  provozu 
domácích zařízení. Naplno byla obnovena 
dodávka až po několika dnech. Škody na 
infrastruktuře byly velmi rozsáhlé. 

Silná červnová bouřka ničila stromy a majetek
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• Dne 20. června se v prostorech kulturního domu Mi-
chálkovice sešlo zasedání zastupitelstva městského 
obvodu Michálkovice ke svému devátému zasedání. 
Zastupitelé dorazili téměř všichni a oproti jiným zase-
dáním byli přítomni ve větším počtu občané.

• V úvodu zasedání informoval starosta Martin Juroška 
zastupitelstvo o činnosti své i rady od minulého zase-
dání zastupitelstva. Tento bod je tradičně zařazen na 
úvod zasedání. Starosta podal poměrně rozsáhlou in-
formaci o činnosti. Ve svém úvodním slově informoval 
zejména o probíhající či ukončených investiční akcích. 
Zastupitelstvo bylo seznámeno také s přerozdělením 
dotací v rámci vyhlášeného dotačního programu.

• Starosta vyzdvihl také uzavření nové smlouvy o proná-
jmu školní budovy na Sládečkově ulici. Ta je uzavřena 
se staronovým nájemcem – Bezpečnostně právní aka-
demií. Starosta sdělil, že nová smlouva je výsledkem 
dlouhého vyjednávání a obě strany musely přistoupit 
ke kompromisu, který považuje za vyvážený. Vyjádřil 
přesvědčení, že uzavření nové smlouvy je dobré pro 
obě strany.

• Ve svém úvodním slově starosta rovněž zmínil aktivi-
ty v oblasti volného času a kultury. Poděkoval za akti-
vitu komisi 55+, v čele se členem zastupitelstva Fran-
tiškem Bolfíkem, který pečlivě koordinuje klub seniorů, 
a také komisi pro kulturu a volnočasové aktivity pod 
vedením Petry Juroškové za proběhlé Pálení čaroděj-
nic či za přípravu dalších akcí.

• V návaznosti na předložená usnesení rady za uplynu-
lé období se dotázal člen zastupitelstva pan inženýr 
Harajda na individuální dotaci poskytnutou basketba-
lovému klubu Hladnov. Odpověděl starosta Juroška, 
který upřesnil, že se jedná o dotaci na pořízení dvou 
komponentů k doplnění konstrukcí pro regulaci výšky 
stahovatelných basketbalových košů na základní ško-
le v Michálkovicích. Reagoval i pan zastupitel Truhlík, 
který odpověděl, že je již zaměřeno, a v původní ceně 
nebyly započítány komponenty umožňující, aby tyto 
koše byly i pro malé děti, proto bylo klubem zažádá-
no o dofi nancování.

• Po projednání zprávy o činnosti navrhl starosta Martin 
Juroška, aby byl ihned projednán bod „dotazy, podně-
ty a připomínky občanů“. Zdůvodnil to snahou vyho-
vět přítomným občanům, tak aby mohli své připomín-
ky vyjádřit hned a nemuseli čekat až na konce jednání 
zastupitelstva. Zastupitelé tento návrh podpořili a pro-
stor byl otevřen pro občany.

• Občané přišli, aby v roli rodičů dětí navštěvujících mi-
chálkovickou základní školu vznesli připomínky vzta-
hující se k činnosti školy a jejího vedení. V jejich vystou-
peních padala obecná kritika, ale i některé konkrétní 
připomínky, jako např. kritika nestability pedagogic-
kého sboru (učitelé v některých předmětech se často 

mění), učení odborných předmětů rodilými mluvčími, 
nedostatečné kvality výuky jazyků na prvním stupni 
apod.

• Starosta průběžně reagoval a jakkoliv nijak nepopíral 
právo občanů na vyjádření těchto připomínek na za-
stupitelstvu, vyjádřil přesvědčení, že efektivnější bude 
vyříkat si jednotlivé podněty a připomínky na jednání 
na radnici, aby je pak mohl zřizovatel projednat s vede-
ním školy. Do diskuse se zapojili také další zastupitelé 
jako pánové Truhlík či Harajda či paní Bialková a další. 
Na závěr bloku vyzval starosta přítomné k tomu, aby 
zapisovatelce sdělili kontakty s tím, že budou pozváni 
na projednání svých připomínek na radnici.

• Zastupitelstvo dále projednalo závěrečný účet a účet-
ní závěrku městského obvodu. Starosta v úvodu ho-
vořil o základních číslech. Michálkovice hospodaři-
ly s  kladným hospodářským výsledkem ve výši přes 
12 mil. Kč. Pokud jde o rozpočet, tak ten dosáhl cel-
kové úrovně necelých 46,3 mil. Kč. Celkový objem na-
spořených fi nancí na konci minulého roku činil téměř 
35 mil. Kč. Součástí závěrečné zprávy o hospodaření 
byl také návrh na rozdělení hospodářského výsledku 
školám. Obě hospodařily s kladným výsledkem.  

• Součástí projednání byla také zpráva auditora. Auditor 
upozornil na chybu v účtování mezd, která byla iden-
tifi kována již  při provedené inventarizaci. V  závěreč-
ném shrnutí auditorská společnost konstatovala, že 
nebyla nalezena jakákoliv skutečnost, která by ji ved-
la k přesvědčení, že přezkoumávané hospodaření není 
ve všech významných (materiálních) ohledech v sou-
ladu s hledisky přezkoumání hospodaření podle záko-
na. Na výše uvedenou chybu v účetnictví se dotázal 
zastupitel pan Mahdal a odpověděla mu hlavní účetní 
obvodu. Po projednání zprávy o výsledku hospodaření 
odsouhlasilo zastupitelstvo mimořádné odměny uvol-
něným členům.

• Dále zastupitelstvo projednalo žádost o odkup nemo-
vitosti v centru obce „areál Slezan“, za účelem plnění 
rozvojových programů městského obvodu.

• V bloku určeném pro dotazy a připomínky členů za-
stupitelstva zazněl podnět od pana Harajdy, týkající se 
úklidu po opravě cest v městském obvodu. Bylo mu 
odpovězeno panem místostarostou, že po ukončení 
zakázky bude fi rma provádět úklid na všech stavbou 
dotčených místech na místních komunikacích.

Ze zasedání zastupitelstva

Další termíny zasedání zastupitelstva

  19. září 2024

  19. prosince 2024
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Jednotka našich hasičů se pravidelně školí a  je připra-
vena zasahovat v  okamžiku příkazu krajského operač-
ního a informačního střediska u mimořádných událostí. 
V tomto měsíci se však z důvodu silných bouřek množ-
ství zásahů vyšplhalo do neobvyklých výšin ve velmi 
krátkém období.
 Jednotka v rámci 7 dní od 19. 6. do 25. 6. zasahovala 
celkem u 37 událostí. Členové jednotky zasahovali čas-
to i dvěma vozy současně, což je dle předpisů nadstan-
dardní přístup. V našem městském obvodě se v uvede-
ném období zasahovalo u celkem 32 událostí a u většiny 
z nich byla i naše jednotka. 
V kombinaci s pohotovostí na likvidaci obtížného hmyzu 
v rámci okresu Ostrava-město v daném týdnu se jednot-

ka prakticky nezastavila. Členové jednotky v uvedeném 
období zasahovali hlavně u spadlých stromů, ulomených 
větví a poškozených drátů elektrického vedení. Zásahy 
se odehrávaly v  jakékoliv denní době a členové museli 
obětovat hodně času ze svého osobního volna a několi-
krát museli vyrazit k zásahu i ze své práce. 

Chtěl bych tímto poděkovat všem členům jednotky za 
ochotu a  vstřícnost při dobrovolné pomoci občanům 
našeho města. Moc si cením, že naše jednotka funguje 
jako parta, kde každý z nás dokáže potáhnout za pro-
vaz, když je to potřeba. Doufám, že se nám budou po-
dobné situace v budoucnu vyhýbat, a pokud ne, tak je 
snad zvládneme podobně dobře jako tuto.

Jednotka SDH Michálkovice slouží občanům
Josef Hrbáček, velitel JSDH Michálkovice

21. září 9.00–12.00
22. září 9.00–12.00

Veterinární ordinace Doc. MVDr. Ivo Šimoník, 
CSc., Sládečkova 89, Ostrava-Michálkovice 
(naproti hasičské zbrojnice)

Cena 150 Kč za 1 injekci

Očkování psů 

proti vzteklině

Prodloužením trasy autobusu linky 97, který jede z Hra-
nečníku, projíždí místními komunikacemi v našem měst-
ském obvodě a svou jízdu  zakončuje v Petřvaldě, došlo 
k zbytečnému otáčení autobusu na jeho bývalé koneč-
né u „Brazilie“.

Vyhověli jsme požadavkům občanů, abychom ve směru 
do Petřvaldu zřídili novou zastávku, na které by měli ces-
tující možnost vystoupit a  nezajížděli tak zbytečně do 
Petřvaldu a po zpáteční cestě pak vystupovat na zastáv-
ce Rajská,  pokud nevystoupili u „Brazilie“ a pak se  vra-
celi pěšky k ulici Rajská.

Vhodným místem pro novou zastávku se jevil jedině 
úsek silnice u křižovatky Petřvaldské s ulicí Na Větérce. 
Po zpracování výkresové dokumentace a schvalovacích 
procesech v zainteresovaných orgánech byly provedeny 
úpravy chodníku v místě zastávk, provedlo se  vodorov-
né značení a byly umístěny dopravní značky.

Od 1. 7. 2024 je zastávka pro cestující v provozu.

Na ulici Petřvaldské Na ulici Petřvaldské 

je nová autobusováje nová autobusová

zastávkazastávka

Vítání občánků 

v kulturním domě
V  druhé půlce června se uskutečnilo v  kulturním 
domě Michálkovice pravidelné Vítání občánků. Po 
vystoupení dětí z mateřské školy na obřadu krátce 
promluvil starosta Michálkovic Martin Juroška, kte-
rý připomněl význam společenství pro rozvoj dětí, 
pogratuloval rodičům, popřál hodně zdraví a štěstí 
rodičům i dětem a předal jim upomínkový zlatý pří-
věsek ve tvaru čtyřlístku a další věcné dárky. 

Rodiče se pak zapsali do slavnostní knihy a pořídili 
fotografi e svých dětí v připravené kolíbce. 
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Jak volily Michálkovice do Evropy?
V letošním roce si mohli občané vybrat své reprezentan-
ty v Evropském parlamentu už po páté. Této možnosti vy-
užilo celkem 848 občanů z celkového počtu 2.689 voličů. 
Volební účast v  letošních volbách dosáhla v  Michálkovi-
cích celkem 31,54 %.

A jak se jednotlivým stranám v Michálkovicích dařilo? Po-
měrně jednoznačně vyhrálo hnutí ANO 2011. To získalo 
celkem 249 hlasů (29,53 %). Na druhém místě skončila le-

vicově vlastenecká koalice STAČILO! sdružující komunisty, 
národní socialisty, nezávislé sociální demokraty a nezávis-
lé osobnosti. Koalici Stačilo! si zvolilo celkem 139 občanů 
(16,48 %). Až na třetím místě skončila vládní koalice SPO-
LU (ODS, KDU-ČSL, TOP 09) se 117 hlasy  (13,87 %). Další 
pozice získaly Přísaha a Motoristé, Česká pirátská strana, 
Starostové a osobnosti pro Evropu a SPD v koalici s Tri-
kolorou.  

Zemská stavovská rodová unie (ZSRU) je dobrovolnou 
společenskou organizací s  celostátní působností, jejímž 
hlavním zájmem a  cílem je úsilí o  obnovu rodových tra-
dic a  záchranu národního dědictví. Podpo-
ruje tradice historických území Čech, Mora-
vy a Slezska, jakož i hodnoty našimi předky 
vytvořené. Strukturálně je unie rozdělena na 
rodové kraje, a  její součástí je tedy i  rodo-
vý kraj Ostrava. Některé z akcí kraje se pro-
to konají také v  Michálkovicích. Pro před-
stavu je zde již tradičně pořádána společná 
akce členů RK Ostrava, Církve českosloven-
ské husitské Ostrava-Michálkovice a Česko-
slovenské obce legionářské Jednoty Ostra-
va 1 věnovaná listopadovému Dni válečných 
veteránů, spojená s  bohoslužbou v  michál-
kovickém kostele a položením květin na pa-
mátníky legionářů a obětí 1. světové války. 
Vedle pořádání kulturních a  společenských 
akcí s  akcentem na národní tradice je sou-
částí činnosti rodového kraje Ostrava rovněž 
péče o drobné nemovité památky a bylo roz-
hodnuto, na popud jednoho ze členů ostrav-
ského rodového kraje pana doc. Ing. Ivo Ne-
boráka, CSc., o opravě pomníku rodiny Lanzerů na hřbitově 
v Michálkovicích na náklady rodového kraje Ostrava. „Můj 
dědeček pan Rudolf Neborák z Rychvaldu pomohl v roce 
1939 židovské rodině Lanzerů k útěku před gestapem do 
Polska a tím je zachránil před transportem do koncentrač-
ního tábora. Celá rodina, včetně matky, posléze vstoupila 

do Svobodovy armády, “ vysvětluje pan Ivo Neborák. „Po 
válce pak byl Kurt Lanzer, jako jediný přeživší ze tří brat-
rů (otec i oba sourozenci padli v boji u Sokolova), v kon-

taktu s naší rodinou, a to i po jeho odchodu 
do Izraele v roce 1949. V roce 1993, při jed-
né z jeho návštěv v naší republice, pak moh-
lo dojít k osobnímu setkání,“ dodává ještě.  

Kurt Lanzer se při již zmíněné návštěvě ve 
své bývalé vlasti také aktivně podílel na pro-
jektu přípravy památníku obětí 2. světové 
války z  řad občanů v  Michálkovicích, jehož 
projekt zpracoval pan Vladislav Maceček, 
učitel z Michálkovic. Samotný památník byl 
realizován v roce 1995, a to shodou okolností 
kamenickou fi rmou pana Miroslava Neborá-
ka, syna výše uvedeného Rudolfa Neboráka 
a také otce Ivo Neboráka, a je umístěn u za-
stávky trolejbusu „Důl Michal“.

Celý příběh rodiny Lanzerů během 2. světové 
války a následné osudy tohoto výjimečného 
člověka, někdejšího obyvatele Michálkovic, 
Kurta Lanzera, jsou uvedeny v  samostatné 
části publikace Ing. Jiřího Kašpárka „Kapito-

ly z historie Michálkovic“ vydané v r. 2009. 
ZSRU se chce prostřednictvím svého ostravského rodové-
ho kraje i do budoucna podílet na údržbě a zkrášlení hrobu 
pro zachování památky rodiny Lanzerů.

Kristina Sehnálková, 
šéfredaktorka Stavovských listů a tisková mluvčí ZSRU

ZSRU pečuje o hrob rodiny Lanzerů na místním hřbitově
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Školní rok utekl jako voda a  prázdni-
ny, na které se všichni žáci již moc tě-
šili, jsou tady. Pro jednu skupinu žáků 
však budou jiné, protože  se po nich 
už nevrátí do známých školních lavic, 
kde pravidelně usedali, ale  vydají se 
na střední školy a učiliště.
Ano, jde o  žáky 9. tříd ze ZŠ U Kří-
že 28 v  Ostravě-Michálkovicích, kte-
ří se 12. června 2024 setkali s panem 
starostou a  místostarostou na tradič-
ním rozlučkovém posezení. To se ko-
nalo přímo v zasedací místnosti Úřadu 
městského obvodu Michálkovice a kro-
mě žáků z 9. A a z 9. B se ho zúčastnily 
také jejich třídní učitelky a chybět ne-
mohla ani paní ředitelka. Ta celé setká-
ní zachytila na fotografi ích, aby všich-
ni měli pěknou vzpomínku.
Po menším občerstvení se pan sta-
rosta ptal letošních deváťáků, na jaké 
obory se dostali, a také ho zajíma-
lo, zda mají nějaké zajímavé návrhy 
a tipy, co by se mohlo v Michálkovicích 
zlepšit, opravit, postavit… Nápadů měli 
žáci dost, takže uvidíme, zda by nako-
nec něco z toho šlo zrealizovat. Určitě 
se za pár let mnohé tyto slečny a mla-
dí pánové sami zapojí do chodu obvo-
du, v němž většina z nich bydlí a kde 
stále ještě chodí, i když už jen pár dnů,  
na zdejší základní školu. 
A jaké profese si těchto 31 vycházejí-
cích žáků vybralo? Je mezi nimi napří-
klad budoucí zdravotní sestra, tesař, 
fotografka, kadeřnice, IT specialista, 
letecký mechanik, prodavačka kvě-
tin, stavař, bezpečnostní pracovník, 
kuchař-číšník atd. Většina žáků bude 
studovat v Ostravě, ale několik z nich 

bude dojíždět do okolních měst, jako 
jsou Havířov či Bohumín.
Pan starosta společně s  panem  mís-
tostarostou všem žákům popřáli mno-
ho úspěchů ve studiu a předali jim pa-
mětní listy a praktické dárky – batoh, 
klíčenku, propisku, a také lístky do kina 
a na hudební akci MichalFest.

Pro všechny to byl příjemně strávený 
čas a třeba se za pár let, až budou tito 
žáci končit svá středoškolská studia, 
zase podobné setkání uskuteční.

A co napsat na závěr? Milí deváťáci, 
užijte si prázdniny a  hodně štěstí na 
nových školách.

Setkání pana starosty a místostarosty s žáky 9. tříd

Mgr. Eva Masná

Dne 10. června se skupina žaček a žáků 
8. a  9. ročníku michálkovické základ-
ní školy vydala v doprovodu pedago-
gů do Polska, kde navštívila muzeum 
Osvětim-Březinka. 
Na půdě někdejšího koncentračního 
a  vyhlazovacího tábora na ně čekala 
komentovaná prohlídka expozic i  sa-
motných míst utrpení a smrti více jak 
milionu lidí – obětí nacistického režimu 
a  jeho rasistické ideologie. Mladí ná-
vštěvníci měli možnost poznat otřes-
né podmínky, ve kterých vězni čekali 
na svůj osud. O zrůdném rozměru na-
cistických zločinů se pak mohli pře-
svědčit u hromad lidských vlasů, ostří-

haných vězňům po příjezdu do tábora, 
a  také osobních předmětů, které jim 
byly zabaveny a  jež se do dnešních 
dnů podařilo zachovat. 
Silný zážitek u  všech umocnilo po-
chmurně deštivé počasí, ale i vědomí, 
že v tomto a podobných táborech vy-
hasly také životy více jak stovky mi-
chálkovických rodáků a  občanů – jak 
Židů, tak českých odbojářů. Jmenuj-
me zde alespoň učitele Karla Čihalíka 
(1916–1942) a Miloslava Tvrdého (1914–
1942), jejichž pamětní desku na fasá-
dě školy michálkovické žactvo každo-
denně míjí. 
Na desce však bohužel není uveden 

František Vladimír Hrbáč (1892–1943), 
legionář a  řídící učitel (tedy ředitel) 
michálkovické obecné školy v  letech 
1933–1937. Nadaný pedagog a  neú-
navný organizátor spolkového živo-
ta na Ostravsku byl v Osvětimi nacisty 
umučen za odbojovou činnost. I jemu 
proto žactvo při exkurzi věnovalo  ti-
chou vzpomínku. U  té však nezůsta-
ne. Již na podzim letošního roku bude 
Hrbáčovi po více jak osmdesáti letech 
opomíjení odhalena péčí školy a měst-
ského obvodu nová pamětní deska, 
která jeho jméno po zásluze zvěční.

 Mgr. Martin Lokaj

Michálkovické žactvo navštívilo Osvětim
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Městský obvod Michálkovice uspořádal v sobotu 15. červ-
na od 11 hodin až do pozdní noci v areálu Dolu Michal de-
sátý ročník hudebního festivalu MichalFest. Organizáto-
ři se po letech vrátili k jednodennímu festivalu a u tohoto 
formátu chtějí i zůstat.

Letos se organizátoři řádně zapotili, protože ráno v den ko-
nání dostali zprávu, že letadlo, kterým letěla z Moldavska 
kapela ZDOB ŞI ZDUB, mělo velké zpoždění, a tak jim ule-
tělo navazující letadlo, na které měli přestoupit, tudíž se už 
nemohli na festival včas dopravit. Takže museli od rána shá-
nět adekvátní náhradu, protože moldavská kapela patřila 
mezi jeden z taháků. Podařilo se a v raně odpoledních ho-
dinách mohli organizátoři oznámit, že místo vypadnuvší ka-
pely vystoupí Jiří Krhut.  

Festival jako již tradičně probíhal na dvou pódiích, mezi ni-
miž se lidé vždy hojně přelévali. Na Hajcman Stage přímo 
pod těžní věží, kde lidé mohli sledovat vystoupení pohodlně 
z obřího stanu se stoly, vystoupily skupiny Goodwill, Mar-
tyho Banda, Maniac, Lyrre (ti přijeli z Polska), Medial Ba-
nana, klasická Laura a  její tygři a po půlnoci Felix Teleke. 
Na Jura Stage, umístěné u obří „piknikové“ louky, pak vy-
stoupily největší taháky – zjevně velmi oblíbený zpěvák Po-
káč, „mladá“ skupina P.E.T.R. (jejímuž bubeníkovi je teprve 
15 let), country hvězda Věra Martinová, populární Jiří Krhut 
a vyvrcholením večera byl přeslavný „zlatoslavícký“ Jandův 
Olympic, na nějž před půlnocí ještě navázala skupina INE-
KAFE.

Po celou dobu bylo dobře postaráno i  o  občerstvení ná-
vštěvníků, kteří se mohli do sytosti najíst steaků, žebírek, 
ražniči, trhaného masa, tortill nebo si dát sýrové lízátko, 
klobásu, langoš či hamburger. A k tomu samozřejmě pivo, 
víno, nealkoholické nápoje či kávu, přičemž zajímavou na-
bídkou byla ovocná vína, vinný střik nebo domácí limoná-
dy. Byly zde ale také stánky se zmrzlinou, sladkostmi nebo 
i  s  šaty, kloboučky či dekorační keramikou. Navíc některé 
kapely prodávaly i svá trička či cédéčka. Vše včetně zácho-
dů bylo pořadateli připraveno tak, že se festival obešel té-
měř bez front. Dlouhá fronta tak stála jen v místě, kde zpě-
vák Pokáč umožnil po vystoupení divákům, aby se s  ním 
jednotlivě vyfotili.

Festival je oblíbený tím, že má vytvořeny příznivé podmín-
ky pro děti. Nejmenšímu účastníkovi, batolícímu se po dece, 
nebyl ani rok. Větší děti se mohly po celou dobu vyřádit 
v dětském koutku ve čtyřech skákacích hradech nebo si za-
hrát badminton, fl orbal, ping-pong či házet gumovým kru-
hem. Připraveny tu byly také smart hry s hlavolamy, hra „člo-
věče, nezlob se“, piškvorky, stolní fotbal nebo si mohly děti 
hodit míčkem do otvoru či klik-klakem na tyčku. Středisko 
volného času Moravská Ostrava, p. o., pro ně však připravi-
lo i další možnosti: vyrobit si festivalovou čelenku (kterou si 
ale dělali i někteří dospělí), nechat si namalovat obličej, na-
malovat si vějíř, papírový přívěšek na klíče, kožený šperk, 
dřevěný přívěšek či „putovní kamínek“, skládat „pixel kos-
tičky“ nebo si zastřílet ze vzduchovky.

Jubilejní MichalFest byl úspěšný
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Pro akci bylo ideální slunečné, ale nepříliš horké počasí. 
Není proto divu, že návštěvníků postupně přišlo odhadem 
dva a půl tisíce. A jak se jim tu líbilo? Zde několik jejich vy-
jádření: Předškolák Štefan se ještě styděl něco říct, a tak se 
jen usmál. Školačka Adélka řekla, že se jí líbí dobře, a její ka-
marádka Kája doplnila, že ji sem vzala její trenérka atletiky. 
Náctiletá Tereza byla na festivalu již podruhé se svými rodi-
či a konstatovala, že je tu hezky. To potvrdila i cca dvaceti-
letá Michaela s odůvodněním, že je to proto, že „slunko svítí, 
hudba hraje a pivo je studené“. O festivalu se dozvěděla od 
své matky a byla tu poprvé. Zato její kamarádka Naďa chodí 

ráda na různé festivaly a tady byla již popáté. Líbí se jí pro-
středí a pozvané kapely, které jsou někdy i neznámé a při-
tom skvělé. Letos přišla kvůli Pokáči, Věře Martinové, Lau-
ře a  jejím tygrům a Olympicu. Třicátníkovi Michalovi se tu 
líbilo vše s dovětkem „hlavně, že pivo teče“. Už vážněji ale 
konkretizuje, že se mu tady líbí proto, že je tu zajímavé pro-
středí, může se tu sedět na dekách, a mohou sem tedy při-
jít i rodiny s dětmi. Jeho přítelkyně tu byla podruhé a oce-
nila, že je to tu klidné a dětem se tu líbí. Čtyřicátnice Olča 

si postěžovala, že festival je vždy ve stejném termínu s je-
jím oblíbeným festivalem Oldies, ale letos dala kvůli Pokáči 
a Olympicu přednost tomuto. Těšila se na setkání s přáteli, 
které tu potká. Zato cca padesátnice Irena, která bydlí po-
blíž, zde byla zatím pokaždé a vždy se jí líbilo úžasné pro-
středí, velký prostor k odpočinku i to, že zde zaznívají různé 
žánry. Její kamarádka Věra vyzdvihla areál pro děti a je jí jen 
líto, že zde letos nenašla loňský stánek s tričky, kde si chtěla 
nakoupit. Šedesátník Zdeněk tu byl popáté a trošku to hod-
notil letos jako slabší, ale přesto ocenil, že je tu pohoda. Se-
nior Radim na festivaly nechodí, ale letos dostal vstupenku 
jako dar, a tak přišel podle svých slov „nasát atmosféru hu-
debního festivalu“.

Nezbývá tedy závěrem nic jiného než poděkovat organizač-
nímu štábu v čele se starostou i další asi čtyřicítce orga-
nizátorů festivalu za zdařilou akci. A již teď se mohou ná-
vštěvníci těšit na další ročník. Ten proběhne 14. června 2025 
a organizátoři již brzy oznámí jména některých vystupují-
cích.
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Ve sobotu 8. června uspořádal Sbor dobrovolných hasičů 
Michálkovice ve spolupráci s  FC Michálkovice, Knihovnou 
města Ostravy, Bezpečnostně právní akademií, spolkem 
Placatý kámen, Klubem dětí a  mládeže a  Klubem senio-
rů s  fi nanční podporou městského obvodu Michálkovice 
a  města Ostravy v  areálu hasičské zbrojnice dětský den. 
Protože začal až v deset hodin a probíhal celé odpoledne, 
mohly tak děti z rybářského dne jen přejít ulici na další akci 
a měly tak opravdu celý den pro sebe. 
Během tohoto „superhrdinského dne“ (jak byl nazván na 
plakátu) děti na deseti stanovištích plnily soutěžní úlohy 
(přidělování popisných textů k fotografi ím, nesení míče na 
kuželu slalomovou dráhou zakončenou kopem do branky, 
lukostřelbu, průlez lanovým bludištěm bez dotknutí někte-
rého lana, hod míčků do kotlíku, střelbu plastovými projek-
tily na terčíky v brance, chůzi s obřím medvědem zakonče-
nou průlezem válcem, chůzi po kladině, kreslení na tácky 
a  střelbu laserovou pistolí na terč) a nechaly si jejich ab-
solvování potvrdit do kartičky, kterou každé dítě dostalo 
u vstupu. Všechny děti, které splnily úkoly na všech stano-
vištích, pak dostaly odměnu.
Po celou dobu se také mohly do sytosti vyřádit kromě 
skluzavek, houpaček a trampolíny umístěných v areálu tr-
vale i  ve čtyřech skákacích hradech, trefovat se do otvo-
rů v nafukovací fotbalové brance nebo si nechat namalovat 
obličej. Atraktivní byly také dílničky, v nichž děti pomalo-
vávaly sádrové odlitky. Program byl zpestřen také komen-
tovanými ukázkami z činnosti záchranných sborů – posky-
tování první pomoci, vyprošťování osoby z  havarovaného 
auta, výcviku psů a hašení hořícího auta. Vyvrcholením byla 
na konec ukázka pěnového děla, v jejímž závěru se mohly 
děti ve vytvořené pěně vydovádět.

Dobře bylo postaráno i  o  občerstvení návštěvníků, a  to 
u třech stánků s grilovanými dobrotami, ohnivým masem, 
gulášem, palačinkami, nealkoholickými nápoji i pivem. Byly 
zde také stánky s brambůrkami a cukrovinkami (ale samo-
zřejmě i stánky s hračkami). K tomu hrála mimo dobu uká-
zek stále reprodukovaná hudba.
Po předešlých dnech s  májovými deštíčky bylo pro akci 
i ideální počasí. Není proto divu, že dětí přišla odhadem ti-
sícovka a k tomu ještě zpravidla oba rodiče, tedy celkově 
mezi dvěma a  třemi tisíci návštěvníků. A jak se akce líbi-
la? Zde názory některých návštěvníků: Tatínek Standa s ma-
minkou Lucií jsou tu již potřetí. Bydlí v Moravské Ostravě 
a  o  akci se dozvěděli z  facebookové stránky Fajna rodi-
na. Kombinaci soutěží a programu považují za ideální. Je-
jich devítileté Monice se líbilo „hodně“ a šestileté Niki „dob-
ře“. Maminka Anastasija, pocházející z  Ukrajiny, přijela až 
z Havířova s osmiletou Sofi jí, které se tu dle jejích slov líbilo 
všecko. Také spolu navštěvují akce Fajne rodiny. Zde byly již 
loni a vždy když jely kolem, tak dcera na akci ráda vzpomí-
nala. Jen sluníčko prý už začalo moc hřát, a tak si na chvilku 
musely sednout do stínu. I maminka Angelika na akci jezdí 
každý rok, i když je z Hrabůvky. Její třináctileté Terezce se 
nejvíc líbí soutěže a dílnička s malováním na sádru, zatím-
co devítiletému Míšovi zase ukázky hasičů a skákací „Mario-
hrad“. Tatínek Lukáš oceňuje, že vstupné je dobrovolné a je 
prý vidět, že je to organizované lidmi, kteří to dělají srdcem. 
Maminka Andrea dodává, že jsou ze Zábřehu a zde poprvé  
– o akci se dozvěděli od sestřenice z Heřmanic. Oceňuje da-
leko větší výběr atrakcí pro děti oproti dětským dnům jinde. 
Odpověď jejich čtyřleté ratolesti Emy na otázku, jak se jí tu 
líbí, byla stručnější: „Dobře.“ Nezbývá tedy závěrem nic jiné-
ho než všem pořadatelům a především jejich „šéfové“ Ane-
tě Vajdové velmi poděkovat za zdařilou akci.

Jan Dvořák

Michálkovický den dětí

Dětský den na rybníku v Michálkovicích
V sobotu 8. června uspořádali Rybáři Michálkovice, z.s., s fi -
nanční podporou městského obvodu Michálkovice na dol-
ním rybníku u Rychvaldské ulice zajímavou akci pro děti.
Po osmé hodině ráno po registraci a obdržení rybářské po-
volenky usedly děti (z bezpečnostních důvodů vždy v do-
provodu dospělého – vždyť nejmenšímu byly jen dva roky) 
ke svému či zapůjčenému prutu, aby u něj strávily celé do-
poledne a trpělivě čekaly na svého kapra, lína, karase, cejna, 
amura, tolstolobika či dokonce štiku, které jsou v  rybníce 

i skoro metrové. Pokud někdo chytil rybu, zavolal pořada-
tele, ten rybu změřil, poznačil délku do kartičky povolenky 
a rybu vrátil zpět do vody. Pouze od půl desáté měly děti 
hodinovou přestávku, kdy si mohly dát zdarma párek a li-
monádu a také zasoutěžit ve střelbě vzduchovkou, hodu na 
cíl, lovu plastových rybek na suchu či v kole štěstí. A v kaž-
dé této soutěži na děti čekaly ceny v podobě sladkostí. Do-
spělí si mohli koupit uzenou klobásu nebo pivo.

pokračování na další straně
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Již každoročně v  červnu nabízí ZŠ 
U  Kříže 28 v  Ostravě-Michálkovicích 
pro své žáky pobyt u  moře v Chor-
vatsku. Letos se uskutečnil v  termínu 
od 1. do 7. června a byl určen pro žáky 
z 2. až 5. tříd.
Žáci se v  doprovodu paní ředitelky 
a dalších dvou paní učitelek vydali do 
městečka Karlobag, které leží v  blíz-
kosti ostrova Pag, kde se také žáci 
měli možnost podívat. Dopravili se 
tam lodí, což byl pro ně krásný zážitek, 
neboť někteří toto zažili zcela poprvé. 
Odměnou jim za to byla pěkná pro-
cházka po ostrově a také si pochutnali 
na výborné zmrzlině.
Většinu času trávily děti samozřejmě 
venku, především u  klidného a čisté-
ho moře, kde si užívaly veškerých vod-
ních radovánek a  mnohé děti se zde 
zdokonalily v plavání. Počasí bylo dob-
ré, takže nic nebránilo tomu, aby si 
žáci mohli na pláži zahrát různé míčo-
vé hry. Dokonce si i pěkně zatancovali 
při plážové diskotéce.
O jídlo bylo také postaráno a  bylo 
možné si vybrat vždy z více jídel, ale 
obrovský úspěch u dětí měla pizza na 
konci pobytu a doplněná byla i  vyni-

kající sladkou tečkou. Za zmínku stojí 
talentová soutěž, kterou paní učitelky 
pro žáky připravily. Bylo vidět, že děti 
z  michálkovické školy jsou opravdu 
velmi šikovné, protože předvedly růz-
né tance, zpívaly, recitovaly atd. Vítěz-
kou se pak stala žákyně ze 4. třídy se 
svým akvabelovým vystoupením.

Dny u moře utekly sice rychle, nicmé-
ně  hezké vzpomínky a  zajímavé zá-
žitky, které si všichni odvezli, přetrvají 
jistě  dlouho v  jejich pamětích. A při-
pomínkou na čas u moře nepochybně 
budou i krásné suvenýry. 

Mgr. Eva Masná

Pobyt žáků u moře v Chorvatsku

Po poledni porota vyhodnotila u každého účastníka souč-
tovou délku všech ryb chycených za dopoledne. Jako ceny 
byly připraveny především omalovánky, autíčka a jiné hrač-
ky, ale také badmintonová sada, elektronické šipky či snow-
board. Velmi zajímavou cenou byl také kapr. Odměnu ov-
šem dostalo každé dítě zároveň s  bonbóny a  odznakem 
ve tvaru rybičky, ale deset nejúspěšnějších dětí si dle po-
řadí mohlo cenu vybrat a tři nejúspěšnější dostaly i pohár 
a  medaili. Vítězem se stala Kristýnka Mulová, která ulovi-
la dvě ryby v součtové délce celého metru. Druhý skončil 
Marko Lenhart, který sice ulovil jen jednu rybu, ale největ-
ší ze všech – kapra dlouhého 63 cm. Třetí pak skončil Adam 
Kratochvíl.
Po předešlých deštivých dnech bylo pro akci ideální poča-
sí zcela bez mráčku a chládek u vody byl velmi příjemný 
a zároveň zde vládla pohoda. A jak se akce líbila divákům? 
Zde názory některých z nich: Tatínek Ondřej zde byl popr-

vé a charakterizuje akci jako úžasnou. Mrzí ho jen to, že ne-
vyhráli v kole štěstí. Maminka Zdena řekla, že akci lze cha-
rakterizovat jedním slovem – krása. Je hezky zorganizovaná 
a je fajn, že si děti zasoutěží. Jejich osmileté Terce a pětile-
té Barče se ryby líbí. 
Tatínek Kamil podobné akce cíleně vyhledává a sem chodí 
každý rok. Jeho šestiletému Dankovi se tu líbí „dobře“, stej-
ně jako pětiletému Bertíčkovi, který chytal ryby poprvé v ži-
votě. Ten zde byl s babičkou Alenou, která zde sice byla po-
prvé, ale je dcerou rybáře, a tak na ryby chodila již od mala. 
Má v Michálkovicích chatu, a když se o akci dozvěděla, tak 
se zaradovala. Je dle ní fajn, že si děti můžou zasoutěžit.
Nezbývá tedy závěrem nic jiného než organizátorům, kte-
rých bylo přítomných až patnáct, velmi poděkovat za zda-
řilou akci.

Jan Dvořák
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Červen byl v knihovně mimořádně nabitý důležitými ak-
cemi. 

• Pořádaly jsme několik besed pro ZŠ U Kříže, naposledy 
setkání s Arnoštem Vašíčkem a záhadami u nás i ve svě-
tě. Pro žáky 9. tříd, kteří školu opouštějí, to byl dárek od 
knihovny na rozloučenou.

• Naše studentky Virtuální univerzity se sešly na tradiční 
akci Tvoříme společně a budou se setkávat i o prázdni-
nách.

• Zúčastnily jsme se také Dne dětí, který každoročně pořá-
dá městský obvod Michálkovice na hasičském hřišti.

• Ve středu 12. 6. jsme společně vyrazili na dlouho plánova-
nou poznávací exkurzi do Příbora. Jako vždy naše cesta 
vedla nejdříve do městské knihovny, kde nás již očekávala 
paní knihovnice, která nás provedla celou knihovnou sídlí-
cí v Piaristickém klášteře. Vzájemně jsme zhodnotili jejich 
i naše aktivity a předali si zajímavé kontakty na besedují-
cí. Po občerstvení, které nám knihovnice připravily, jsme 
se přemístili do refektáře, kde jsme si vyslechli zajíma-
vé informace z historie kláštera a prohlédli si krásné pro-
story určené ke konání slavnostních akcí. Poté jsme byli 
očekáváni v Centru tradičních technologií. Toto netradič-
ní muzeum nás velmi nadchlo, zaměstnanci se tu věnu-
jí zapomenutým technikám, například tkaní šatů z kopřiv 
nebo výrobě klobouků a kabelek z hřibů zvaných choro-
še. V současnosti zde probíhá velmi zajímavá výstava na-
zvaná Tma jak v pytli aneb o tom, jak se kdysi svítilo. Toto 
berte jen jako malé doporučení na prázdniny, muzeum 
rozhodně stojí za návštěvu.

• Dlouho očekávané promoce naší Virtuální univerzity tře-
tího věku jsme se dočkali ve středu 19. 6. Společně s naši-
mi studenty jsme zavítali na zámek Kravaře, kde jsme byli 
srdečně uvítáni paní knihovnicí Monikou Ševčíkovou. Po 
studentské hymně Gaudeamus igitur, kterou nám zahrá-
la naše studentka Mgr. Helena Hanousková, po vzájem-
ném poděkování knihovnic a studentů nám předala paní 
starostka Mgr. Monika Brzesková absolutoria a pamětní 
listy. Všichni studenti dostali dáreček v podobě bonbo-
niéry s fotkami Kravař, protože město letos slaví 800 let 
od svého založení. Na klavír v rytířském sále nám zahrá-

li sourozenci Němcovi, vnuci našeho nejstaršího studen-
ta pana Zdislava Chalupy, který je zároveň nejstarším stu-
dentem v  republice. Pan Chalupa sklidil od všech velký 
obdiv, protože studovat ve 102 letech se opravdu poda-
ří málokomu. Promoce se zúčastnily rovněž zástupkyně 
České zemědělské univerzity z Prahy, které mají Virtuál-
ní univerzitu na starosti. Také od nich dostali naši studen-
ti drobné dárky a krásné desky s emblémem univerzity.
Poté následovalo hromadné focení uvnitř i venku na ná-
dvoří. Paní knihovnice nás provedla zámkem a  ukázala 
nám nejkrásnější místa, například kapli.

• Na cestě domů jsme si ještě udělali zastávku v  nové 
kravařské knihovně, kde nás paní knihovnice sezná-
mila s  její historií a  promítla nám krátký fi lm o  re-
konstrukci knihovny, která proběhla v  minulém roce.
Tato akce byla opravdu mimořádná a my se moc těšíme, 
až se nám po dalších třech letech podaří něco podobné-
ho opět uspořádat. Moc děkujeme všem, kteří nám vy-
datně pomáhali a neustále nás podporují. 

• Literka se bude konat i o prázdninách, tak pokud si udě-
láte čas 11. 7. a 8. 8., moc rády vás uvidíme ať s dětmi, pří-
padně vnoučaty.

Informace z knihovny

Otvírací doba o prázdninách: 

Po: 9 - 12    13 - 16
Út: 9 - 12    13 - 16
St:     zavřeno
Čt: 9 - 12     13 - 18
Pá: 9 - 12     13 – 15 

A jedna rada na závěr, nezapomeňte si 
do batohu nebo kufru přibalit čtivou kni-
hu z naší knihovny.

Všem přejeme krásné slunečné prázdni-
ny a nezapomeňte, že jsme tady pro vás 
čtyři dny v týdnu.

Vaše knihovnice Ivana Timková 
a Martina Dolasová
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Úspěšná rekonstrukce dílen v základní škole, 
fi nancována z dotačního programu IROP.

Z letního koncertu Witch Hammer a Inside 
v areálu hasičské zbrojnice.
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325/106, 715 00 Ostrava. IČ: 00845451/16. Registrační číslo: MK ČR E 12771. Šéfredaktor: Ing. Martin Juroška, Ph.D., e-mail:  zpravodaj@michalkovice.ostrava.cz. 
Grafi ka: Lucie Petrová, tisk MORAVAPRESS, s. r. o. Uzávěrka příštího čísla: 31. 7. 2024.

Život pro samouky

Hlavní postava Klára umí být ve čty-
řiceti pořád stejně nejistá a zmatená 
jako v osmnácti, jenom už to nevy-
padá tak roztomile. Její manželství 
ze dne na den skončí a ona se zno-
vu ocitne v  nepředvídatelném svě-
tě randění a seznamovacích trapasů. 
Do toho vychovává dvě dcery, sna-
ží se přežít životní styl své excentric-
ké mámy a navíc jí začne radit úžas-
ná vztahová koučka a infl uencerka. Do téhle chvíle měla 
svůj život celkem naplánovaný, ale teď se z ní stal samo-
uk. (Bontonfi lm)

Jedem na teambuilding

Když si myslíte, že máte ve všech 
směrech skvěle našlápnuto a nic vás 
nezastaví, tak se většinou hodně ple-
tete. Ambiciózní korporátní zaměst-
nanec Aleš (Jakub Prachař) je svým 
narcistickým šéfem (Alexander Bár-
ta) místo povýšení přeložen do nej-
horšího fi remního oddělení - do call centra. Tam velice 
rychle musí přijít na to, jak spolu s  potrhlou konspirá-
torkou Marcelou (Petra Polnišová), neurotickým nihilis-
tou Michalem (Vojta Kotek), vzorňačkou Jitkou (Anna 
Polívková) a dalšími bizarními kolegy vytvořit sehranou 
partu. Jen tak může během teambuildingového víkendu 
porazit bývalé kolegy, zachránit své nové oddělení před 
zrušením a hlavně najít ztracenou sebeúctu. (Cinemart)

Za vším hledej ženu

Tři kamarádky, tři osudy. Krásná 
Alex, sympatická Marta a  svéhlavá 
Irena. Tři naprosto jiné příběhy a jiný 
pohled na život. Přesto je mezi nimi 
to nejpevnější pouto, které nic ne-
může přetrhnout. Ani muž. Každá 
z nich má sen. Irena touží po vlast-
ním domě a  tomu podřizuje vše. 
Marta touží po moderování v rádiu, ale je lékárnice, kte-
rá si strašně moc chce povídat s lidmi. A Alex? Ta nepro-
žívá zrovna šťastné období s přítelem. Chtěla by normál-
ní vztah s bezva mužským... Jenže se bezhlavě a vášnivě 
zamiluje do o dost staršího, avšak velice charismatické-
ho šéfa velké nadnárodní fi rmy. Podlehne jeho šarmu, 
ovšem brzy narazí na jeho tvrdou slupku. V tu chvíli při-
cházejí na pomoc kamarádky a vymyslí na Alberta past, 

Sobota 20. červenec 
Život pro samouky

Čtvrtek 8. srpen 
Za vším hledej ženu

Čtvrtek 22. srpen 
Jedeme na teambuilding

Sobota 31. srpen 
Gump – jsme dvojka

do které se postupně chytá… ovšem osud si občas se 
vztahy zahrává a přináší překvapení. Když příběh spěje 
k happy endu, zasáhne osud... Osobitá vztahová kome-
die, která nabízí velké herecké příležitosti pro tři skvě-
lé herečky a také mnoho slovního i situačního humoru. 
(Bio Illusion)

Gump - jsme dvojka

Nová Gumpova cesta začne přes-
ně tam, kde ta předchozí skončila. 
Se svým milovaným Béďou Kozím 
Bobkem projde hlavní zvířecí hr-
dina příběhem, který už jim dáv-
no předtím napsaly hvězdy. A za-
tímco Gumpův první příběh byl 
smutnější, v jeho volném pokračování s názvem Gump – 
jsme dvojka se diváci mohou těšit na spoustu vtipných 
zvířecích scén. Vedle hlavního hrdiny se nově objeví také 
psí slečna Jenny, která si zahraje Gumpovu sestru Kytič-
ku. (Bioscop)

LETNÍ KINO MICHÁLKOVICE 2024
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Kulturní dům Michálkovice

tel.  596 231 565

Pondělky | od 19.00

Zumba s Manuelem
Kontakt:  604 662 181

středy | od 9.00

Rehabilitační cvičení

Knihovna města Ostravy 

Michálkovice

tel.  599 522 212, 602 566 212 

červenec | během půjčování

Čtenářská výzva 2024
Výstavka knih k projektu

Databazeknih. cz

červenec | během půjčování

Lovci perel
čtenářská hra pro všechny děti

GALERIE EMOCE

červenec | během půjčování

Voda
výstava obrazů malířů Ateliéru 
Viridian

pondělí 15. 7.  | od 10.00

Tvoříme společně
Setkání Klubu Generace

čtvrtek 11.  7.  a 8.  8.  | od 10.00 

Literka
setkávání maminek a dětí

spojeno s výtvarnou dílničkou

Otevřený klub pro děti 

a mládež

Radvanická 406/7

Ostrava-Michálkovice

tel.  734 732 174

Otevírací doba červenec 
po, út, čt, pá od 8.00 do 15.00
(variabilní dle konkrétního plánu); 
st Michálkovické léto 15.00–17.00
8. 7.–12. 7.  uzavřen

Vybíráme z programu:

15. 7.  Výlet na Emu

16. 7.  Hry na zahradě

18. 7.  Palačinky a jiné dobroty 

19. 7.  Koupark Radvanice

22. 7.  Procházka do lesa

23. 7.  Dopravní hřiště 

24. 7.  Michálkovické léto – hasiči 

25. 7.  Zoo Ostrava

26. 7.   Radniční věž 

a Slezskoostravský hrad

29. 7.  Koupaliště

30. 7.   Tvoření květináčů na okna 

klubu

31. 7.  Michálkovické léto – rybáři 

1. 8.  Tvoření svícnů z dřívek

2. 8.  Železniční muzeum

5. 8.  Loděnice

6. 8.  Motýlci z punčoch a drátků

7. 8.  Michálkovické léto – kuželky 

8. 8.  Opékání buřtů na zahradě

9. 8.  Koupark Radvanice

12. 8.  Výlet do Marlenky

13. 8.  Výlet na Landek

14. 8.   Michálkovické léto – 

korfbal 

15. 8.  Branný den

16. 8.  Koupaliště

17. 7.  FC Slavia Michálkovice
– fotbal 

24. 7.  SDH Michálkovice
 – hasiči 

31. 7. Rybáři

 7. 8.  TJ Michálkovice 
– kuželky 

14. 8. Korfbal 
21. 8. Placatý kámen
28. 8. Pohádkový les

MICHÁLKOVICKÉ LÉTO
Prázdninové středy s klubem a místními spolky 15.OO–17.00 

Sraz na místě nebo ve 14.30 u klubu dětí

Přijďte si to zkusit s námi


